
 
Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning
Kansli och kommunikation

Tjänsteutlåtande
Dnr ST 2019/344

Sida 1 (2)
2020-02-17

Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning
Kansli och kommunikation

Fagerstagatan 15
Box 4066
16304 Spånga
Växel 08-50803000
Fax 
spanga-tensta@stockholm.se
stockholm.se

Handläggare Till
Pia Feldt
Telefon: 0850803379

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd

Svar på medborgarförslag gällande 
skateboardramp i Tensta

Förslag till beslut
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att överlämna Spånga-
Tensta stadsdelsförvaltnings tjänsteutlåtande som svar på 
medborgarförslaget.

Sammanfattning
Den 16 september 2019 mottog Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning 
ett medborgarförslag om att på ett bättre sätt utnyttja ytorna under 
E18-brospannet vid Elinsborgs bollplan. Förslagsställaren vill att en 
skatboardramp på ytan. 

Enligt förslagsställaren menar, med hänvisning till ett liknande 
projekt under lilla Västerbron, att det på andra ställen byggts under 
stora vägkonstruktioner. 

Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning ställer sig positiv till förslaget. 
Förvaltningen föreslår dock att Tenstadalen utreds som lämplig 
plats för etablering. Skaterampen föreslås även ansökas om och 
bekostas inom ramen för trafiknämndens investeringsprojekt under 
perioden 2021-2023. 

Bakgrund
Under åren 2006-2017 har förvaltningen emottagit sex olika 
medborgarförslag gällande byggen av skateramper i Sundby, 
Solhem, Bromsten, Tensta och Spångadalen. Förvaltningen har varit 
positiva till samtliga förslag men har på grund av olika orsaker fått 
avslå de tidigare medborgarförslagen. Ett exempel på orsak har varit 
en generell platsbrist i Spånga. Då hög ljudnivå från skateramper 
kan uppfattas störande i tätbebyggda områden bör de inte placeras 
för tätt inpå bostadshus.
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Ärendets beredning
Ärendet har beretts inom avdelningen för kansli och 
kommunikation. 

Ärendet föranleder inget behov av en jämställdhetsanalys.

Ärendet
Enligt förslagsställaren bör ytan under E18 nära Elinsborgs bollplan 
utnyttjas bättre och föreslår att en skateramp byggs här. I närheten 
av ytan finns graffitiväggarna och parkourparken och längre söder 
ut Nydalsparken och den nya plaskdammen.

Förslagsställaren föreslår att ytan utförs på ett liknande sätt som i 
Rålambshovsparken, där en skaterampsinstallation sysselsätter 
många ungdomar. 

Synpunkter och förslag
Förvaltningen är grunden positiv till förslaget. Spånga-Tensta 
stadsdelsförvaltning anser dock att en annan placering än den som 
framkommer i förslaget bör utredas. Detta eftersom det i förslaget 
tilltänkta området runt Nydalsparken idag har flertalet liknande 
installationer. Förvaltningen anser även att om stadsdelens första 
skateramp placeras långt norrut i stadsdelsområdet föreligger en risk 
att den inte kommer att locka användare från hela området. 
Förvaltningen vill därför utreda möjliga platser för en skateramp i 
Tenstadalen för att förbinda Tensta och Spånga på ett bra sätt och 
även att ta de tidigare förslagen tas i beaktande.

Då en skaterampsinstallation är ett kostsamt projekt föreslås att 
medel söks under perioden 2021-2023 från trafiknämnden för att 
driva det som ett investeringsprojekt tillsammans med 
trafikkontoret.

Fredrik Jurdell Jonas Eliasson
Stadsdelsdirektör Avdelningschef

Bilagor
1. Medborgarförslag – Skateboardramper/ -park
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